
Zápisnica 
z druhého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 17. apríla 2015 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Ing. Jozef Slovák, Mgr. Pavol Kostolník, Fridrich Buzáš, PhDr. Andrea 
Vranková, Jana Kiková, Ing. Stanislav Beňo, Milan Cabánek, Ing. Marián Vrabec, Bc. Jozef 
Gregor 
 
Počet prítomných občanov: štrnásť 
 
 
P r o g r a m :  
 
  1/   Otvorenie zasadnutia    
  2/   Schválenie programu rokovania 
  3/   Procedurálne otázky 
  4/   Informácie o výstavbe protipovodňových opatrení – golfové ihrisko  
  5/   Informácie o výstavbe kanalizácie  
  6/   Správa  o činnosti obecnej polície za rok  2014 
  7/   Dodatok č. 2 k VZN č. 1/2013 – o podrobnostiach financovania a určení dotácie na mzdy  
       a prevádzku škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Lužianky 
  8/  Zásady podávania, preverovania a evidovania podnetov podávaných v zmysle zákona  
       č. 307/2014 Z. z. – vnútorný predpis  
  9/  Návrh zmluvy na vypracovanie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja  
10/  Vyhlásenie dňa voľby a výšky úväzku hlavného kontrolóra obce Lužianky, volebný   
        poriadok pre voľbu hlavného kontrolóra 
11/   Návrh na úpravu platu starostovi obce 
12/   Správa k možnosti prijatia úveru 
13/   Schválenie členov komisií pri OZ v Lužiankach 
14/   Schválenie kultúrno – spoločenských a športových akcií v roku  2015 
15/   Rôzne – žiadosť o prenájom nebytových priestorov KD;  
        žiadosti : Jančíková, Kišová, občania Kajsa I.                                                                                                          
16/   Diskusia  
17/   Návrh na uznesenie  
18/   Záver  
 
 
 Starosta obce otvoril druhé riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania- 
schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 
odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Marián Vrabec a Stanislav Beňo. Zároveň 
jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Jozef Gregor, Andrea Vranková 
a Milan Cabánek ako aj program druhého riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva (všetci 
za). 
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 Zástupca fy GC Nitra, p. Hubinský, informoval prítomných poslancov o plánovanej 
výstavbe protipovodňových zariadení pre golfové ihrisko a plánovanú individuálnu výstavbu. 
Na vybudovanie protipovodňových zariadení získala obec financie z eurofondov.  
Poslanec Milan Cabánek chcel vedieť, či zo získaných prostriedkov budú  uskutočnené 
protipovodňové opatrenia aj na Teslovej ulici, kde je plánovaná ďalšia individuálna výstavba. 
Zástupca fy GC Nitra uviedol, že s odvodnením Teslovej ulice nie je v tomto projekte rátané. 
Poslanec Jozef Slovák uviedol, že v lokalite, kde sa budú budovať protipovodňové zariadenia, 
nebola zaznamenaná povodeň a z tohto dôvodu sa mu zdá zbytočné budovať uvedené 
zariadenia. Zástupca fy GC Nitra uviedol, že protipovodňové opatrenia vychádzali 
z protipovodňového plánu obce, ktorý bol vypracovaný ešte pred príchodom ich firmy do 
danej lokality. 
Zástupca fy GC Nitra informoval prítomných aj o plánovanej individuálnej výstavbe nových 
rodinných domov. Firma bude predávať pozemky záujemcom, stavať domy nebude. 
Poslanec Pavol Kostolník chcel vedieť ako sa bude riešiť fy ENVI-GEOS, ktorá v danej 
lokalite podniká. Zástupca fy uviedol, že s fy ENVI-GEOS už rokovali a firma je ochotná 
niektoré svoje aktivity presunúť do iných dedín a firma bude od rodinných domov oddelená 
zeleným pásom. 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o výstavbe protipovodňových zariadení. 
 
 
 Zástupca fy TuCon Peter Kolodej informoval prítomných poslancov o začatí výstavby 
kanalizácie v našej obci. 
Poslanec Stanislav Beňo chcel vedieť, kedy plánuje firma kanalizáciu dokončiť, nakoľko 
zatiaľ pracuje len jedna partia. Taktiež upozornil firmu, že je po výkopových prác povinná 
dať komunikácie do pôvodného stavu. 
Zástupca fy TuCon uviedol, že onedlho začne pracovať s piatimi skupinami a práce pôjdu 
rýchlejšie. 
Poslanec Milan Cabánek chcel vedieť, kedy sa budú robiť prípojky k domom. Peter Kolodej 
uviedol, že prípojky bude robiť osobitná partia. 
Poslanec Jozef Slovák uviedol, že sa zúčastňuje na výrobných poradách s fy TuCon a má 
obavy, že termín ukončenia nebude dodržaný, nakoľko je firma v mesačnom sklze. Ďalej 
uviedol, že v projektovej dokumentácii je chyba, nakoľko v trase kanalizácie ide plynovod, 
ktorý nebol v PD zakreslený. 
Starosta obce pozval prítomných poslancov na účasť na výrobných poradách, kde by sa 
oboznamovali s priebehom prác na kanalizácii obce. 
Poslanec Stanislav Beňo uviedol, že Ing. Peter Starovič nespĺňa podmienku na výkon  
stavebného dozoru na kanalizáciu obce Lužianky, ktorá bola uvedená v súťaži verejného 
obstarávania, nakoľko nevlastní osvedčenie SKSI – Dozor na inžinierske stavby - potrubné, 
energetické a iné líniové stavby. 
Poslanec Stanislav Beňo žiadal, aby stavebný dozor s osvedčením SKSI pre inžinierske 
stavby – potrubné, energetické a iné líniové stavby dozoroval výstavbu kanalizácie aspoň 
každý druhý deň. 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o prácach na výstavbe kanalizácie.  
 
 Od 18.50 hod. do 19.00 hod. bola prestávka. 
 
 
 Náčelník obecnej polície Zbislav Oťapka predložil poslancom obecného zastupiteľstva 
v písomnej forme správu o činnosti obecnej polície za rok 2014. Poslanec Jozef Slovák má 
výhrady voči obecnej polícii a nevidí opodstatnenosť jej činnosti v obci. Je za zrušenie 
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obecnej polície. Poslanci Stanislav Beňo a Milan Cabánek uviedli, že nakoľko vznik obecnej 
polície bol uskutočnení na základe prieskumu a následného verejného zhromaždenia, na 
ktorom občania vyjadrili súhlas so založením OP, zrušenie OP by mala prebiehať rovnakým 
spôsobom. 
Hlavný kontrolór obce uviedol, že je potrebné zvolať referendum, kde sa ľudia vyjadria, či sú 
resp. nie sú za zrušenie obecnej polície, a až na základe výsledkov referenda rozhodne obecné 
zastupiteľstvo o budúcnosti obecnej polície. 
Poslanec Marián Vrabec navrhol, aby bol zamestnaný človek, ktorý by sledoval 
prostredníctvom kamier verejné priestranstvá. Poslanec Pavol Kostolník navrhol zamestnať 
človeka s preukazov ZŤP na sledovanie kamier. 
Obecné zastupiteľstvo návrh Jozefa Slováka o možnej budúcnosti obecnej polície akceptovalo 
a zároveň ho požiadalo o predloženie svojich pripomienok a návrhu postupu riešenia. Termín 
na predloženie pripomienok je do konca mesiaca máj 2015 (všetci za). 
 
 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a uznieslo sa na prijatí  „Dodatku č.  2“ k  
Všeobecne záväznému nariadeniu obce č.  1/2013  -  „O podrobnostiach financovania a určení 
dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej  pôsobnosti obce 
Lužianky“ 
 
Hlasovanie :    
Celkový počet poslancov :             9   poslancov  
Počet prítomných  poslancov :       9   poslancov  
„Za“ hlasovalo :                              -   poslancov 
„Proti“ hlasovalo:                           -    poslancov 
„Zdržal sa“ hlasovania :                 -    poslancov  
 

 Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpis rozpočtu ZŠ s MŠ na prenesený výkon štátnej 
správy v roku 2015 (všetci za). 

 
      Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie vnútorný predpis „Zásady podávania 
preverovania a evidovania podnetov podávaných v zmysle zákona č. 307/2014 Z. z.“ 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo návrh zmluvy na vypracovanie 
„Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja“ (proti návrhu zmluvy Kostolník, ostatní za 
návrh zmluvy). 
  

Obecné zastupiteľstvo  podľa § 18 ods. 1 a 18a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov  vyhlásilo deň konania voľby  hlavného kontrolóra 
Obce Lužianky  na  19. júna  2015.  Zároveň poverilo starostu obce Lužianky zverejniť deň 
konania voľby hlavného kontrolóra obce Lužianky  formou vyvesenia na úradnej tabuli 
a spôsobom v obci obvyklým – zverejnením na internetovej stránke  www.luzianky.sk. 
Termín zverejnenia je 20. 4. 2015. 
Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali o výške pracovného úväzku hlavného kontrolóra 
obce. Poslanec Stanislav Beňo navrhol znížiť doterajší, 40% pracovný úväzok na 30%. 
Za 40% pracovný úväzok hlasovali Slovák a Buzáš, ostatní proti. Za 30% pracovný úväzok 
hlasovali Kostolník, Vranková, Kiková, Beňo, Cabánek, Vrabec, Gregor, zdržali sa Slovák, 
Buzáš. Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní určilo pracovný úväzok hlavného kontrolóra 
obce  na  30 % fondu pracovného času ( § 49 a 50 ZP). Deň nástupu do zamestnania po 
zvolení sa stanovil  na  01. 07. 2015. 
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Prihlášku na výberové konanie na voľbu hlavného kontrolóra obce doručí uchádzač poštou, 
alebo osobne na adresu : „Obecný úrad Lužianky, Rastislavova 266, 951 41 Lužianky“  
v zalepenej obálke s označením „Voľba hlavného kontrolóra“  najneskôr do  5. júna 2015  
do 12,00 hod. Prezentácia kandidátov na voľbu hlavného kontrolóra  sa uskutoční v deň 
volieb o 16,00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach.  
Obecné zastupiteľstvo schválilo volebný poriadok pre voľbu hlavného kontrolóra obce (všetci 
za). 
    

Obecné zastupiteľstvo upravilo podľa § 4 ods. 1 zákona č.  153/1994 Z.z. v znení 
neskorších predpisov základný plat starostovi obce, ktorý sa zvyšuje o 40  %  a stanovilo ho 
vo výške  2 379,- EUR s účinnosťou od  01. 04. 2015 (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie  správu k možnosti prijatia úveru a zároveň 
požiadalo starostu obce o predloženie návrhu úverovej zmluvy so  Všeobecnou úverovou 
bankou  Nitra na rokovanie obecného zastupiteľstva (všetci za). 

 
            Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh členov jednotlivých komisií pri obecnom 
zastupiteľstve. Po prerokovaní schválilo personálne zloženie komisií pri OZ na volebné 
obdobie 2014 – 2018 podľa predloženého návrhu (všetci za). 
    
            Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo pre rok 2015 kultúrno-spoločenské  
akcie podľa predloženého návrhu. Zároveň OZ schválilo pre kultúrnu  komisiu  pri OZ  
poskytnutie finančnej čiastky na I. polrok 2015 vo výške  3000,- EUR. Náklady na jednotlivé 
akcie bude schvaľovať kultúrna komisia (všetci za).  
 
            Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo a schválilo navýšenie rozpočtu a  poskytnutie 
dotácie pre OFK  v Lužiankach vo výške  1500,- EUR na usporiadanie športového podujatia 
(všetci za). 
 
            Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Ing. Soni Jančíkovej o poskytovanie 
služby redukčno–posilňovacieho cvičenia v priestoroch ZŠ s MŠ za úhradu vo výške  
27,- € za každú odcvičenú hodinu. Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní túto žiadosť   
neschválilo (všetci za neschválenie). 
 
           Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť  Ľubice Kišovej o poskytnutie sociálnej 
pomoci a zabezpečenie prác na oprave strechy obecným úradom. Po prerokovaní obecné 
zastupiteľstvo túto žiadosť neschválilo (všetci za). 
 
          Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť  občanov ulice Kajsa I. o predĺženie ulice 
Kajsa I.  Obecné zastupiteľstvo požiadalo starostu obce, aby pozval vlastníkov nehnuteľnosti 
z Rastislavovej ulice č.d.  74 a Rastislavovej č.d. 76 na rokovanie o možnosti odpredaja 
pozemku v termíne jún 2015 (všetci za). 
 
          Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť  Mariána Líšku  o prenájom nebytových 
priestorov KD v Lužiankach za účelom prevádzkovania reštaurácie a organizovanie podujatí. 
Obecné zastupiteľstvo  túto žiadosť  vzalo  na vedomie  a požiadalo starostu obce, aby 
Mariána Líšku pozval na najbližšie zasadnutie OZ za účelom objasnenia  rozsahu prenájmu 
a spôsobu poskytovania služieb (všetci za). 
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           Obecné zastupiteľstvo  požiadalo starostu obce o vykonanie prieskumu trhu na 
zakúpenie nového traktora formou leasingu (všetci za). 
 
           Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť  SČK v Lužiankach o poskytnutie sály 
Kultúrneho domu v Lužiankach za účelom usporiadania spoločenskej akcie. Obecné 
zastupiteľstvo schválilo poskytnutie sály bezodplatne (všetci za). 
 
 V diskusii starosta obce informoval o vyhlásenej výzve na získanie finančných 
prostriedkov z eurofondov na výmenu osvetlenia. OZ odporučilo starostovi obce reflektovať 
na výzvu. 
Poslanec Pavol Kostolník pozval prítomných poslancov na brigádu zameranú na odstránenie 
čiernych skládok v obci. Brigáda sa uskutoční 25. apríla 2015 o 9.00 hod. 
Poslanec Fridrich Buzáš, na základe žiadosti občanov, požiadal starostu obce, aby na detskom 
ihrisku na Kajsi II. bola primontovaná ďalšia hojdačka a aby sa rozšírilo detské pieskovisko.  
                                                                                  

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo všetky prijaté uznesenia.  Starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil druhé riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
              Ing. Marián Vrabec        Ing. Stanislav Beňo    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


